Sexual assaults in downtown area

The Ottawa Police Service Sexual Assault/Child Abuse Section is now investigating the report of three additional sexual assaults that occurred in the morning hours of April 16, 2012 in the downtown area.

The incidents occurred at O’Connor Street at Lisgar Street, Preston Street at Saint Anthony Street, and Loretta Street at Young Street between 6:20 am and 6:45 am.

In all three incidents, a male suspect approached women from behind and inappropriately touched them. In two of the cases the suspect attempted to pull down their pants.

The general description of the suspect in all incidents is a white male, approximately 30 years of age, dark short hair, and dark eyes wearing a dark hooded sweatshirt.

Anyone with information is asked to contact the Ottawa Police Service Sexual Assault/Child Abuse Section at 613-236-1222, ext. 5944 or Crime Stoppers at 613-233-8477 (TIPS) or toll free at 1-800-222-8477.


Missing man

The Ottawa Police Service is seeking the public's assistance in locating a missing Ottawa man.

Gerald DESLAURIERS, 54 years old, has not been seen since April 13, 2012.  He is described as a white, 5'4" (163 cm).  He is slim and has short grey hair.  When he was last seen he was wearing a black shirt, black pants, grey jacket and beige baseball cap.  A photo is forthcoming.

DESLAURIERS does not have access to a motor vehicle; he is known to walk to his destinations.  DESLAURIERS recently moved from the Heron Gate area to the west end of the City.

Anyone with information on the whereabouts of DESLAURIERS is asked to contact the Ottawa Police Missing Persons Unit at 613-236-1222, extension 2355.


Agressions sexuelles au centre-ville

L’Unité des agressions sexuelles et de la violence faite aux enfants du Service de police d’Ottawa enquête maintenant en rapport à trois 3 autres agressions sexuelles qui lui ont été signalées et qui auraient eu lieu au centre-ville, l’avant-midi du 16 avril 2012.

Les incidents sont survenus entre 6 h 20 et 6 h 45 près de l’angle des rues O’Connor et Lisgar Street, sur la  rue Preston près de la rue Saint Anthony, et près de l’intersection des rues Loretta et Young.

Lors de chacun des trois incidents, un homme s’approcha par derrière d’une femme et la toucha de manière déplacée. Dans deux des cas, il tenta également de baisser le pantalon de sa victime.

Le signalement général du suspect, lors des trois incidents, fait état d’un homme de race blanche, âgé d’environ 30 ans, les cheveux foncés courts, les yeux foncés, portant un chandail foncé à capuchon.

Toute personne ayant des renseignements pertinents à cette affaire est priée de contacter l’Unité des agressions sexuelles et de la violence faite aux enfants du Service de police d’Ottawa au 613-236-1222, poste 5944 ou Échec au crime au 613-233-8477 (TIPS) ou sans frais au 1-800-222-
8477.


Homme disparu
Gerald DESLAURIERS, âgé de 54 ans, n’a pas été vu depuis le 13 avril 2012. On le décrit comme étant un homme de race blanche mesurant 1,63 m (5 pi 4 po). Il est mince et a de courts cheveux gris. La dernière fois qu’on l’a vu, il portait une chemise noire, un pantalon noir, un blouson gris et une casquette de baseball beige. Une photo de lui sera disponible sous peu.

DESLAURIERS n’a pas accès à un véhicule motorisé; il a l’habitude de se rendre à pied à sa  destination. DESLAURIERS est récemment déménagé du secteur de Heron Gate au secteur Ouest de la ville.

Toute personne ayant des renseignements quant à l’endroit où se trouverait M. Deslauriers est priée de communiquer avec la Section des adultes portés disparus en composant le 613-236-1222, poste 2355, ou avec  Échec au crime au 613-232-8477 (TIPS) ou sans frais au 1-800-222-8477.

